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1) Innledning  

 
2019 har vært et nytt godt år for Astor FK, både sportslig og organisatorisk.  
  

• Som en av svært få klubber er vi årlig arrangør av to store turneringer, med til sammen 
nesten 2.000 spillere: 

o 156 lag fra 26 klubber deltok på Astor SMN1 cageballcup i mars 2019. 

o 192 lag fra seks klubber deltok på Santander 3v3-cup i september 2019  

• Høy deltakelse på fotballskolen i månedsskiftet august/september med 175 barn. 

• Gjennomføring av godt besøkte møter, som sesongstarttreff, barnefotballkveld, 
ungdomsfotballkveld, og sesongavslutning 

• To dugnader på anlegget der totalt mer enn 100 foreldre bidro aktivt 

• Etablering av robuste 6-årslag (G/J-2013) 

• Ny og forbedret webside er etablert (www.astorfk.no) 

• Ny 5-års avtale med Diadora som drakt/utstyrsleverandør er underskrevet 
 

• Samarbeidet med SMN1 som hovedsponsor er videreført med ny avtale 

• Vesentlige utbedringer på anlegget er gjort ift drift/vedlikehold/utvikling, herunder dør til 
balkong fra møterommet. 

• Aktiv deltakelse på møter/kurs i Idrettsrådet i Trondheim, kretsting, lederlunsjer i 
Trøndelag Fotballkrets, NFFs Forbundsting i Oslo etc. 

• Klubben har hatt sentrale tillitsvalgte i Idrettsrådet i Trondheims styre (styremedlem 
Erlend Skårsmoen) og styret i NFF Trøndelag (styremedlem Jostein Moen). 

• Inkludering og mangfold har vært viktige stikkord i 2019, blant annet har klubben også i 
år deltatt aktivt i Trondheim Pride 

• Klubben har fremdeles solid økonomi med relativt god egenkapital, etter omfattende 
oppgradering av 11-erbane (2014) og bygging av ny 7-erbane (2015), og leverer et 
positivt økonomisk driftsresultat også for 2019. Klubben er gjeldfri. 

 
Styret i Astor FK 
9.mars 2020 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

http://www.astorfk.no/
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2) Styrets sammensetning og andre tillitsvalgte 

 
Styret i Astor FK har i perioden 26.mars 2019 – 16.mars 2020 vært som følger: 

 
Funksjon Fornavn Etternavn 
Leder Jostein  Moen 

Nestleder Erlend  Skårsmoen 

Økonomiansvarlig Einar  Leirvik 

Styremedlem / Sportslig leder ungdom Joachim  Midtsand 

Styremedlem / Sportslig leder barn Kristian  Stueland 

Styremedlem / sekretær Astrid  Kjelsnes 

Styremedlem Amelework Tesfaye 

Varamedlem Marte S. Tveit 

Varamedlem Trond Johan Wibe 

Klubbutvikler/daglig leder (30% stilling) Kenneth  Kjelsnes 

 
Øvrige tillitsvalgte 

Funksjon Fornavn Etternavn 

Valgkomitè leder Olav Burkeland 

Valgkomitè medlem Roy Tommy Bråten 

Valgkomitè medlem Nora  Gulbekkhei 

   

Dommerkontakt Arild Sundet 

Utleiekoordinator Ingrid Tiller Moe 

Materialansvarlig Terje Moksnes 

 
 

3) Styrets arbeid  

Det er avholdt elleve styremøter i perioden. Samtlige møter er referatført. Oppmøtet har vært 
godt gjennom hele perioden. Styrets medlemmer har deltatt aktivt i møtene, og arbeidet godt 
sammen og hver for seg. I likhet med tidligere år har samtlige styremedlemmer mottatt 4.000,- i 
godtgjørelse for arbeidet, og det er ikke innlevert reiseregning, telefonregninger el.l. fra styrets 
side. Også enkelte andre nøkkelfunksjoner i klubben tilgodeses med tilsvarende godtgjørelse. 

 

4) Representasjon  

Astor FK har vært representert på et stort antall arrangementer i regi av Idrettsrådet og 
Trøndelag Fotballkrets. Sportslig ledelse og styreleder har deltatt aktivt på Lederlunsjene i regi 
av kretsen. Sportslig leder Joachim Midtsand var klubbens delegat på NFFs forbundsting i Oslo 
våren 2019. Vår ambisjon er at vi skal delta aktivt på samtlige kurs og møter i kretsens regi. 
Klubben har hatt sentrale tillitsvalgte i Idrettsrådet i Trondheims styre (styremedlem Erlend 
Skårsmoen) og styret i NFF Trøndelag (styremedlem Jostein Moen). 
 
Rekordmange av klubbens trenere deltok på Fotballkretsens C-lisenskurs i 2020. Ifølge NFF er 
Astor FK den nest beste av 250 klubber når det gjelder deltakelse på Trenerkurs de siste fem 
årene, og vi ligger signifikant over våre naboklubber i Trondheim Sone vest. 
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5) Organisering og målsetninger 

 
Klubbhåndboka anses som et nøkkeldokument for klubben, og der framkommer vår 
organisering. 
 
Astor FK har valgt følgende organisering i klubbens styre og daglige ledelse: 
 

 
Organisasjonskartet skal oppdateres i 2020. 
 
Lagene er organisert som følger: 
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Foreslåtte prioriteringer for 2020 
 
Det er selvsagt opp til årsmøtet og det nye styret å sette mål og arbeide for å nå dem. Det 
avtroppende styret anbefaler at klubben har følgende satsingsområder og målsettinger for 2020. 
 

1. Sportslig:  
• Fortsette forankring av den nye Sportsplanen som trådte i kraft i 2015. 

• Videreutvikle Satander 3v3-ligaen som et sentralt signalarrangement i regi av Astor 

• Videreføre cageballcupen i mars som en annerledes og innovativ innendørscup. 

• Stabilisere den gode utviklinga av Sportslig Utvalg (SU) for å få enda flere «ildsjeler» 
med god forankring i klubbens drift.Fra og med årsmøtet 2020 vil sammensetningen 
av SU bli vedtatt i årsmøtet. 

• Videreføre og videreutvikle konseptet med Astor FK som hovedadministrende klubb 
for Miniserien Trondheim Vest 

• Øke antall trenere med B-lisens fra dagens situasjon (1 stk), motivere trenere til å ta 
B-kurset i regi av NFF Trøndelag 

• Videreføre prosessen med å løfte ungdomsfotballen i Astor og sikre robuste jente- og 
guttekull fra 14 år og oppover. Gå i dialog med naboklubber for å avklare utfordringer. 

 

2. Klubbutvikling:  
• Få på plass en funskjonell og moderne webside for klubben 

• Videreføre arbeidet med styrket identitet og lojalitet til klubben  

• Øke forståelse for/gleden i frivillighetsarbeid og dele arbeidet på flest mulig 

• Gjennomføre 2 dugnader med størst mulig deltakelse 

• Videreutvikle og forankre den nye Klubbhåndboka 

• Utvikle samarbeidet med Coerver Coaching ytterligere, sørge for bedre 
kommunikasjon 

• Forenkle dokumentmengden og etablere elektronisk dokumentlager  

• Bidra aktivt i Fotballkrets og Idrettsrådets arbeid 

• Være en mønsterklubb mht. organisasjon og drift. 

• Arbeide aktivt med inkludering av flyktninger og asylsøkere og videreføre arbeidet 
med mangfold og toleranse 

• Bidra til mer mangfold på trenersiden, særlig motivere kvinner til å bli trenere 

• Gjennomføre en god prosess ift Kvalitetsklubb fase 2, med sikte på endelig status i 
2021 

• Sikre at Astor FK og samtlige lag opptrer i tråd med kravene til NFF Kvalitetsklubb 
 

3. Økonomi:  
• Drive klubben i balanse og med et forsvarlig overskudd (minimum 100.000,- for 

avsetning til banefond). 

• Profesjonalisere markeds/sponsor-arbeidet, både mht nye sponsorer inn i klubben og 
forankring av SMN1 og EM1 som hovedsponsorer med sikre på langsiktig samarbeid 

• Forankre økonomiarbeidet gjennom motiverte og skolerte økonomikontakter i lagene 

• Sikre gode regnskapsrutiner/regnskapsrapportering i samarbeid med Kjeøy 
 

4. Administrasjon:  
• Gi klubbutvikler mulighet til å utvikle seg og klubben 

• Sørge for god informasjonsflyt 

• Passere 1000 medlemmer og få på plass et moderne medlemssystem 

• Konsolidere klubben som en av de største og mest veldrevne breddeklubbene i byen 
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6) Informasjonsarbeid 

 
Styret er av den mening at for en klubb som vår er det avgjørende å gi informasjon på en effektiv 
måte. Nettsida www.astorfk.no er utdatert og vedtatt erstattet med en ny. Arbeidet er godt i 
gang. Vår visuelle profil er vi stolte av, den er moderne og gir et godt inntrykk av klubben.  
 
Facebook er vår suverent viktigste kanal. Klubben har i overkant av 1.250 følgere på 
Facebook, som er en markant økning fra noen år siden (da vi hadde 3-400), og sammenlignet 
med naboklubber er det nokså bra: (eksempelvis: Flatås fotball 702, SIF fotball 410, Vestbyen 
fotball 226 følgere) 
 

  
 
   

7) Sportslig 

Sesongen 2019 har vært et år preget av høyt aktivitetsnivå på sportslig side. Sportsplanen som 
ble lansert i 2015 (i sin nåværende form, senest revidert på årsmøtet 2019) har vært ofte brukt i 
sammenhenger der vi samler våre trenere og de som for øvrig er en del av lagenes 
støtteapparat. 
 
Trenerutvikling har vært et prioritert område i 2019.Astor arrangerte trenerkurs i samarbeid med 
NFF Trøndelag vinteren 2019. Alle delkurs i Grasrottrener blir gjennomført på Astorbanen, og 
det gir et solid kompetanseløft til klubbens trenere. Sportslig leder Joachim Midtsand har blitt 
sertifisert som trenerutvikler i klubben. Det er gjennomført tiltak i samarbeid med Coerver 
Coaching innen økt trenerkompetanse som vil videreføres i 2020. 
 

Sportslig utvalg (SU) 
Sportslig utvalg har i 2019 arbeidet målrettet for å gjennomføre tiltak for å styrke klubbens 
sportslige arbeid. I perioden har SU bestått av Joachim Midtsand, Kristian Stuevold, Erlend 
Skårsmoen, Kenneth Kjelsnes, Aud K.S. Aasen, Stefan Bomnes, Arild Sundet, Torkil Ramstad, 
Olav Burkeland, Jan Olav Waade, Ingebrigt Lereim og Kåre Olsen. 
 
Miniserieutvalg 2019 

Funksjon Fornavn Etternavn 

Miniserieansvarlig Jostein Moen 

Medlem Kristian Stuevold 

Profixio-ansvarlig Rune Pettersen 

Medlem Erlend Skårsmoen 

 
Miniserieutvalget har siden 2016 hatt ansvaret for påmelding og kampoppsett for miniserien 
sone (Trondheim Vest). Den nye modellen har vært såpass suksessfull at klubbene i vår sone 
ønsker å gå videre med den. I november deltok klubbene på et felles evalueringsmøte der vi 
satte datoer for 2020-sesongen. 
 

TINE Fotballskole  
Årets fotballskole ble gjennomført etter samme lest som årene før, med trenere fra barne- og 
ungdomsfotballen samt spillere fra 13-årsklassene som hjelpeinstruktører. 25 voksne 
instruktører og 20 hjelpeinstruktører, flinke folk i arrangørstab og kjøkkentjeneste sørget for at 
175 barn fikk god oppfølging og mange gode opplevelser. Det virker som om arrangementet er 
svært godt forankret i lokalmiljøet. Konseptet videreføres i 2020. 

http://www.astorfk.no/


  

 

8 

  
Rekruttering 
Fotballskolen er vår rekrutteringsarena der vi inviterer alle foreldrene til foreldremøte og 
rekrutterer frivillige til de viktigste rollene i de nye lagenes støtteapparat. Første treningsdag var 
påfølgende uke, der klubbens treneransvarlige stilte med oppstarts hjelp på feltet. Styret er 
meget tilfreds med at Jenter 2012 i løpet av 2019 etablerte seg som et meget robust lag, takket 
være god innsats fra flere hold. 
 

Jentedag 
En nyhet i 2019 var at vi i midten av august gjennomførte for første gang en GRATIS 
JENTEDAG for unge jenter på Astorbanen. Det var meget bra deltakelse (ca 50 stk) og mange 
trenere bidro. Dette opplegget vil videreføres også i 2020. 
 

Miniserien Trondheim Vest  

 
Fra og med 2016 er det etter forslag fra Astor FK innført en modell der en klubb tar ansvaret for 
miniserien. Astor FK fikk tilliten fra de andre klubbene og dette bidro til en bedre kamparena fra 
og med 2016. Alle Miniserie-rundene som ble arrangert på Astorbanen gikk som planlagt, og vi 
takker de enkelte årsklassene for godt arbeid – og dommerne for deres flotte innsats.  
 
Høsten 2019 deltok totalt 37 lag fra Astor FK sine fire yngste årskull.  

 

 
 
Cageballcup og 3v3-cup 
I 2019 gjennomførte Astor FK to turneringer som til sammen ga nesten 2.000 barn og unge gode 
fotballopplevelser. Det var Astor Sparebank1 SMN Cageballcup i mars, som ble gjennomført hos 
3T Rosten/Trondheim Cageball. 156 lag med spillere 6-12 år fra 26 klubber deltok på cupen som 
ble en suksess på alle vis.  
 
3v3-cupen har opplevd dalende deltakerantall de siste årene. Derfor ble det i 2019 gjort en 
endring der vi sammen med med-arrangør 3v3 Norge gikk sammen om Santander 3v3-ligaen. 
Dette er en nasjonal turnering i samarbeid med NFF, og vi fikk med Miniserien Vest på å gjøre 
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turneringen til en av de 10 kampdagene i Miniserien (kampdag 9). Dette fungerte godt, men i 
2020 legger vi Santander 3v3-ligaen til en helg etter Miniserien og åpner også for andre klubber 
enn de i vår sone. 
 
Det er et stort løft for en klubb å arrangere to slike turneringer med til sammen 500 påmeldte lag, 
men systemet vårt fungerer og vi kan slå fast at Astor FK er en profesjonell arrangør av 
turneringer. 
 

Deltakelse cuper  
Astor FK sine lag deltar på et stort antall cuper, i hovedsak i Trøndelag Fotballkrets. Klubben 
arrangerte også i år felles tur til Briskeby og Dana. Det gjøres en viktig jobb for klubben av de 
lagene som hvert år står i bresjen for disse turene!  Sportslig utvalg vil gratulere alle lag med flott 
innsats og resultater i mange av de cuper det er deltatt på. Særlig vil vi fremheve Jenter 2005 sin 
meget sterke prestasjon da de kom til finalen i OBOS-cup, der de tok sølv etter en jevn finale 
mot CSK. 
 

Utvidet sportslig tilbud: Coerver Coaching 
Vi fikk også i 2019 gjennomført fotballskole gjennom Coerver Coaching for de spillerne i Astor 
som ønsker det. Samarbeidet med Coerver ble i 2018 utvidet til å inkluderer Fotball etter skoletid 
(FES) og spillerutviklingsprogram. FES ble utsolgt og var en stor suksess som videreføres i 
2019, skjønt det er noe mindre deltakelse i 2020, så her må styret sammen med Coerver se hva 
som kan gjøres. Coerver har også gjennomført en gratis spillerutviklingsdag for litt eldre spillere, 
og mer enn 60 spillere valgte å delta på dette, som fant sted i juni. 
 

Kompetanseheving hos tillitsvalgte  
Astor FK anser kompetanseutvikling som en viktig forutsetning for å lykkes i det å aktivisere og 
trene våre barn og unge. Derfor ønsker sportslig utvalg at så mange som mulig deltar på 
kurstilbud som Trøndelag Fotballkrets og andre arrangerer – både for trenere og for lagledere.  
I tillegg utdanner Astor FK selv nye klubbdommere. I 2019 tok totalt 27 av våre trenere ett eller 
flere C-lisenskurs. Klubben er svært fornøyd med dette. 
 

Vertskap for C-lisens  
Astor FK har også i år vært vertskap for gjennomføring av C-lisenskurset i regi av Fotballkretsen 
på Astorhuset/Astorbanen. Dette har medført en del koordineringsarbeid og at lag fra Astor har 
vært aktive som markører ifbm. trenerkursene. Vi takker de enkelte lag for fin innsats, og er stolt 
av gode tilbakemeldinger i evalueringen fra Trøndelag Fotballkrets. Dette er en fin motivasjon for 
å gjennomføre tilsvarende kurs også framover. 

Avslutningsvis vil vi i sportslig ledelse rette en stor takk til medlemmene i sportslig utvalg, alle 
lag, lagledere, trenere og aktive foreldre for en kjempeflott innsats i 2019.  

Vi vet at kvalitetsklubben Astor FK gir våre spillere et godt, og riktig, sportslig tilbud takket være 
den jobben vi hver dag står sammen om å utføre 

Det har vært et hektisk men svært vellykket aktivitetsår for alle i Astor familien☺ 

 

8) Medlemsutvikling 

Et nytt medlemssystem kom på plass i 2019, og det er foretatt en total gjennomgang av våre 
system for medlemsregistrering og innbetaling. Antallet aktive medlemmer i Astor FK ved 
utgangen av 2019 var 767 innregistrert i KlubbAdmin (medlemsregisteret til NIF). Målet er å få 
inn samtlige trenere og folk i støtteapparatet som medlem, og etter hvert passere 1000 
medlemmer totalt.  
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9) Sosialt  

 
17. mai og borgertoget  
Astor FK deltok også i 2019 i Borgertoget, men som tidligere må vi erkjenne at dette er en 
aktivitet som trekker relativt få av våre medlemmer. Det er et klart forbedringspotensiale ift å fylle 
opp Astor-seksjonen med barn og voksne i burgunder og blå.  
  

Kiosk/garderober  
Kiosken har vært åpen på alle kampdager fra mars til oktober. Lagens sosialkontakter har hatt 
ansvar for å lage vaktlister. Dette er fungert greit, med et par glipper. Nytt av året oppgjøret skal 
legges i egen safe i kiosken. Det er fremdeles litt å hente på mer presis opptelling av penger.  
Det er også nytt av året at lagene bare stiller med kake til miniseriedager og at vi har hatt fersk 
frukt i kiosken. Det er vært noe tungvint med varelevering. Det er ellers en utfordring at kiosken 
ikke har eget lager, slik at vi må ta i bruk alle hyllene i kiosken. Det har i løpet av året blitt laget 
lister over bestilling, slik at vi forhåpentligvis treffer bedre på bestillingen. Kiosken er åpen også 
på dager dag omsetningen er lav som en service til lagene på banen. Foreldrene i kiosken gjør 
en god jobb med og representerer klubben på en fin måte.  
 
Det bør jobbes videre med en mer permanent ordning for lagring. Når det gjelder orden på 
toalett, teknisk rom og garderober, er det behov for en stabil ordning, særlig utenfor sesong. Et 
av styrets medlemmer har et særlig ansvar for orden i garderober gjennom vinteren, men vi ser 
tilløp til forsøpling i garderobene på kveldstid – trolig skyldes deler av det ungdommer som driver 
uorganisert aktivitet og som "henger" i garderobene. Dette bør strammes inn. 
 

Enjoy-dugnad 
I 2019 gjennomførte vi "vanlig" Enjoy-dugnad med kjøp/frikjøp av 1 kort. Dette er en 
kostnadseffektiv og lite arbeidsbelastende måte å skaffe midler til klubben på, men må ses i lys 
av inntekten det gir og antallet som kjøper seg fri.  
 

Dugnader på anlegget 
Styret har invitert til to dugnader på anlegget (vår og høst), med omlag samme deltakelse som 
tidligere (ca. 30 voksne + endel barn). Det anses som viktig å ha slike dugnader, og det 
videreføres i 2020. 
 

Inkludering   
Astor FK ønsker å være en positiv bidragsyter i lokalsamfunnet, og en verdibasert klubb som tar 
samfunnsansvar. Derfor har vi i 2019 økt innsatsen med inkludering i hele klubben. Klubbens 
nestleder Erlend Skårsmoen har vært ansvarlig for dette arbeidet. En rekke konkrete tiltak er 
iverksatt, og særlig vellykket har lavterskel treningstilbudet til enslige, mindreårige flyktninger, 
kjent som Astor United, vært. Vi takker Idrettsrådet i Trondheim for godt samarbeid på 
inkluderingsområdet. 
 

Sesongavslutning 
Om lag 450 mennesker deltok på Sesongavslutningen på Sverresborg skole i november 2019. 
Ca. 200 spillere, de fleste i barnefotballen, kom opp på scenen og mottok en gave og takk fra 
klubben. Dette er et konsept som fungerer meget godt. Det er imidlertid en realitet at det knapt 
er deltakelse fra lag eldre enn 12 år, og her bør styret vurdere om det er mulig å gjøre noe som 
også inkluderer disse årskullene.  
 
Tusen takk til foreldre for engasjement og dugnadsånd i 2019! Med håp om minst like god 
innsats i 2020. 
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10) Materiell og utstyr 

 
Det er gjort et godt arbeid med materiell i 2019. Klubben takker materialforvalter Terje Moksnes 
for en fin innsats, og våre samarbeidspartnere Nor-Contact og Diadora. Ny avtale med Diadora 
(for 5 år) er signert.  
 
Lagene må bli flinkere til å ta inn baller og mål etter trening, og utstyrsbua bør være i bedre 
forfatning enn i dag, her må lag og trenere skjerpe rutinene. 
 
 

11) Bane/anlegg 
 

Praktisk ansvar for drift og vedlikehold av fotballbanene er lagt til Banegruppen. Gruppen består 
av Ragnar Opheim, Runar Marken Fredriksen og Tor Erling Aspenes og koordineres av 
styremedlem Einar Leirvik. 
 
Banegruppens oppgave er å holde banene i orden – vedlikeholde de slik at de kan benyttes i 
lang tid fremover og på en måte som samsvarer med samfunnets krav. Astor’s krav er også at 
11’er-banen skal være brøytet til kl 16 i ukedagene og til kl 14 på helg. Noen ganger kan været 
være såpass utfordrende at dette kan være vanskelig å etterkomme, håper på forståelse for det. 
Vi har også jevnlig ettersyn og vedlikehold av målene. 
 
Det forventes strengere krav fra sentralt hold de neste årene i forhold til utforming av områdene 
rundt kunstgressbaner for å hindre spredning av mikroplast/granulat. Vi i AstorFK har allerede 
iverksatt en rekke tiltak og flere vil komme de neste årene. For oss er det først og fremst 
snøbrøyting som fører med seg mye granulat ut av banen, derfor er det helt avgjørende at snøen 
som brøytes bort kan legges på et område som gjør at plasten enkelt kan gjenvinnes. For oss er 
dette utfordrende siden vi har en skiløype på ene siden hvor vi ikke har lov til å legge snø og 
Havstadveien på andre. Vi er derfor i dialog med kommunen for å utrede muligheten for å ta i 
bruk arealet som ligger mot Byåsenveien til kombinert snølagring og ekstra spilleflate. 
 
Det har vært godt oppmøte på dugnadene på vår og høst, og håper denne trenden fortsetter. 
Det er både en utmerket måte å bli kjent med andre på tvers av lag, det er god trim og vi får 
utført masse godt arbeid. 
 
I 2019 kjøpte vi inn en stor container med hyller og belysning for lagring av både maskinelt utstyr 
og spillermateriell som små mål og liknende. Det ser ut som at det har fungert fint. 
 
Traktor, snøfres, saltspreder, skjær, børster, granulattrommel etc må jevnlig vedlikeholdes. Vi 
har også et godt samarbeid med blant annet National for utveksling av utstyr ved behov/når noe 
bryter sammen. 
 
Det ble skiftet ut noen defekte lyspærer i flomlysanlegget. Anlegget bruker pærer fra Osram som 
ikke lenger produseres, vi har derfor kjøpt inn et bra lager av pærer vi vil ha i mange år fremover. 
Opphenget av nettene på hele 7’er-banen ble ettergått og det er kroker på alle plasser på toppen 
samt at opphenget i hjørnet reparert. Opphenget av nettene på 11’erbanen ble komplettert, men 
snøbrøytingen sliter på disse. 
 
Klubbhuset har også fått seg et løft i løpet av 2019. Huset har fått 2 strøk med maling og vi har 
skiftet inngangsdør samt fått satt inn terrassedør ut mot balkongen. Defekt takstein er skiftet, 
snøstoppere montert på taket ut mot Havstadveien og nye takrenner både ved inngangsparti og 
ut mot veien. Nå nettopp har vi også fått montert nytt alarmsystem. 
 
Styret er SVÆRT takknemlig for jobben som gjøres av banegruppa, etter styrets vurdering er det 
mange år siden sist kvaliteten på arbeidet har vært så godt som nå. 



  

 

12 

 

12) Økonomi / regnskap /revisors  

Innlevering av lagsregnskaper fungerer stort sett bra, ros til alle økonomikontaktene for dette.  
 
Regnskapssystem 
Samarbeidet med Kjeøy Regnskap fungerer utmerket. Egnet kontoplan er etablert ihht Norsk 
Kontoplan, og alt av bilag kommer nå elektronisk inn i systemet og går gjennom en 2-trinns 
prosess for godkjenning før betaling foretas. Fakturering og oppfølging av betaling utfører vi selv 
i systemet. Lagenes driftskostnader og omløpsmidler er inkludert i hovedlagets regskap med 
akkumulerte verdier. 
 
Lagsregnskap 
Alle lagene og prosjekter (Danacup, Briskeby-cup etc) fører regnskap etter samme mal. Dette 
ble utarbeidet våren 2018, og gir både lag og klubb en god oversikt over økonomisk status. 
Regnskap og bilag leveres nå elektronisk, og nøkkeltall fra lagene akkumuleres inn i 
hovedlagets regnskap. 
 
Samarbeidspartnere 
Styret vil takke våre viktigste eksterne samarbeidspartnere for godt samarbeid også i 2019: 
 

    
 

  
 

Resultat og balanse 2019 
Klubben har et solid resultat og en god likviditet. Det er viktig å videreføre en nøktern 
budsjettering og også inkludere en årlig avsetning til Anleggsfond for fremtidig utskiftning av 
kunstgressdekke. Fra og med 2019 har vi etter revisors bemerkning innført varetelling av lager, 
og dette har gitt et positivt bidrag med omlag 200.000,- for resultatet i 2019. Andre 
ekstraordinære inntekter utgjør omlag 150.000,- for 2019. 
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Revisors beretning 
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13) Styrets sluttord 

2019 var et meget godt år for Astor Fotballklubb. Vi vil takke alle tillitsvalgte, frivillige og trenere, 
for innsatsen. Og ikke minst alle de aktive fotballspillerne som er den viktigste ressursen i 
fotballklubben vår. 
 
Det er vårt håp at klubben i årene fortsatt vil tiltrekke seg positive voksne som ser verdien i å 
bidra til å legge til rette for organisert fotball for barn og unge. 
 
Vi takker for året som er gått og gleder oss til 2020-sesongen. 
 
Trondheim, 9.mars 2020 

  
 
 
Jostein Moen   Erlend Skårsmoen  Amelework Tesfaye  
Leder    Nestleder   Styremedlem 
  
 
 
 
 
Einar Leirvik   Astrid Kjelsnes  Kristian Stuevold 
Styremedlem   Styremedlem   Styremedlem 
 
 
 
 
 
Joachim Midtsand  Marte S. Tveit   Trond Johan Wibe   
Styremedlem   Varamedlem   Varamedlem 
 
 
 
 


